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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING WERK EN INKOMEN 
GEMEENTEBEGROTING 2017 

 
Datum:  2 november 2016 
Plaats:  oude raadzaal 
Tijd:  17.00 – 19.00 uur 
 
Aanwezig: de heer M.D. Blom (voorzitter, VVD), de dames K.W. Doesen-Dijkstra (D66), M. van Duin 
(SP), L.R. van Gijlswijk (SP), C.E. Bloemhoff (PvdA), G. Chakor (GroenLinks), F.T. Folkerts (GroenLinks), 
E. Akkerman (VVD), A. Kuik (CDA), A.M.J. Riemersma (Stadspartij), G.E. van Smeden (Student en Stad), 
J.B. van Geffen (Partij voor de Dieren), de heren J.P. Loopstra (PvdA), J.R. Honkoop (VVD), 
E.B. Koopmans (ChristenUnie), T. Vermuë (100% Groningen) 
Namens de griffie: mevrouw A. Weiland (commissiegriffier) 
Namens het college: de heren M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), J.M. van Keulen (VVD), R. van der Schaaf 
(PvdA) 
Verslag: de heer J. Bosma 

 

 

Programma 1: Werk en inkomen 

Programma 2: Economie en werkgelegenheid 

 

De voorzitter:  
 Opent de vergadering om 17.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
 Vindt het belangrijk dat iedereen meeprofiteert van de aantrekkende economie. 

 Vraagt waarom Groningen 139,6 re-integratievoorzieningen heeft per 10.000 inwoners, lager dan het 
landelijk gemiddelde van 149,6. 

 Ziet graag betere en actuelere cijfers om goed te kunnen sturen. 

 Vraagt hoe intensief screening van werkzoekenden wordt voortgezet. 

 Vindt het niet echt SMART dat om werkloosheid van vijftigplussers aan te pakken alleen genoemd 
wordt dit regionaal positief onder de aandacht te brengen. 

 Verbindt graag als voorwaarde aan subsidierelaties dat in het kader van SROI eerst gekeken wordt 
naar werkzoekenden bij werkzaamheden. 

 Miste dit voorjaar en in de begroting middelen om het actieplan Jeugdwerkloosheid voort te zetten, 
bijvoorbeeld vanuit het ESF. Zijn hier middelen voor gevonden? Hoe staat het met het nieuwe 
beleid? 

 Looft de prestaties op het gebied van afspraakbanen als arbeidsmarktregio. 

 Komt volgende maand terug op het lage aantal nieuwe plekken voor beschut werken. 

 Krijgt graag meer inzicht in het armoedebeleid middels de begroting. Volgend jaar moet dat beter. Er 
komt extra rijksgeld voor kinderen in armoede. 

Dhr. Loopstra (PvdA): 
 Mist bij economie en werkgelegenheid aandacht voor het mbo. Ziet het college het belang niet van 

het mbo als aanjager? Inzet op hoogwaardige banen leidt misschien tot ook extra banen aan de 
onderkant van de arbeidsmarkt, maar niet direct op mbo-niveau. 

 Vraagt wat het college verstaat onder nieuwe werkvormen in de binnenstad faciliteren. 

 Is benieuwd hoe het college aankijkt tegen samenwerking tussen retail en horeca. 

 Juicht de aandacht voor de diverse warenmarkten toe, het zijn pijlers van de stadseconomie. 

 Had een hoger waarderingscijfer verwacht dan 6,8 voor de binnenstad gezien de koopzondagen. Het 
blijkt aan parkeren te liggen. Wil het college dit veranderen en hoe? 

 Is verheugd dat enkele kavels op Westpoort zijn verkocht. Aan wie en spreekt het college met meer 
bedrijven? 

 Vraagt of het college eindelijk tot koude acquisitie voor werklocaties is overgegaan. 

 Informeert naar de stand van zaken van het masterplan Sontplein en de toekomstvisie Hoendiep. 
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Mw. Doesen (D66): 
 Noemt WIJ-teams een belangrijke stap in de kanteling van de relatie tussen burger en bestuur. 

 Vindt het goed meer menskracht in te zetten in schuldhulpverlening. Innovatief maatwerk is nodig. 

 Is benieuwd naar voorstellen voor een bescheiden vernieuwend aanbod voor mensen met een 
uitkering. 

 Verwacht voor de zomer informatie over een alternatief voor Menzis in de vorm van het best 
passende aanbod voor een collectieve ziektekostenverzekering op basis van een goede vergelijking 
van prijs en vergoeding. 

 Wil weten wat het college gaat doen aan het jaarlijkse tekort op iederz, waardoor minder geld over is 
voor de route naar werk en maatschappelijke participatie. Voldoet het aanbod van instrumenten aan 
de vraag? 

 Pleit voor de ambitie aan het eind van het jaar minder dan 10.000 uitkeringsgerechtigden te hebben. 

 Ziet de budgettaire druk toenemen met Kansen in kaart en toenemende vraag om mensen bij 
werkbedrijven in wijken te plaatsen. Lokt het aanbod voldoende vraag uit? Mensen mogen na een 
gesprek vervolg verwachten. 

 Is positief over het SROI-resultaat. Kan de gemeente voldoende geschikte mensen leveren? 

 Vraagt hoe realistisch de ambities voor beschut werken zijn, die in 2017 haast verdriedubbelen naar 
75 plaatsen, terwijl in september nog maar de helft van de doelstelling voor 2016 (25) is behaald. 

 Is met het college van mening dat nieuwe Stadjers zo snel mogelijk aansluiting moeten vinden en 
looft de energieke acties van organisaties, die nu vragen om een concreet uitvoeringsplan. 

 Onderschrijft de ambitie van duurzame innovatieve werkgelegenheid, maar verbreedt die graag naar 
verantwoordelijkheid voor bedrijven om bij henzelf verduurzaming te realiseren. 

 Staat nog achter de afspraak dat het college G-kracht vormgeeft, maar vindt dat raadsleden een eigen 
verantwoordelijkheid houden om onderwerpen te blijven agenderen en beraadt zich hierover. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
 Is positief over het doorzettende herstel van de arbeidsmarkt. De doelstellingen zijn hoog, 

bijvoorbeeld een verdubbeling van SROI-plaatsingen en fors meer afspraakbanen. Acht het college 
de doelen haalbaar? 

 Is blij met 4,5 extra fte voor schuldhulpverlening. Schuld kan de oorzaak zijn van veel andere 
problemen. 

 Leerde uit navraag dat een fors overschot op individuele studietoeslag gebruikt wordt om tekorten op 
te vangen. Het Rijk verhoogt de middelen nu. Is de regeling voldoende bekend bij de doelgroep? 

 Heeft de indruk dat bij BUIG na de verloren beroepszaak er niet veel meer te doen is dan 
weerstandsvermogen op te nemen en af te wachten hoe het Rijk bepaalt. 

Mw. Akkerman (VVD): 
 Onderschrijft dat iedereen mee moet kunnen doen en niet onder het bestaansminimum zou moeten 

komen. 

 Ziet Groningen matig scoren met een gedeelde vierde plek van de meeste inwoners met een uitkering 
ten opzichte van de beroepsbevolking, al is de instroom wat lager dan gemiddeld. De uitstroom moet 
beter. 

 Looft dat meer dan honderd mensen via Kansen in kaart actief zijn geworden. 

 Viel tijdens een voorlichting op dat eerst inkomen besproken wordt en later pas werk. In het 
algemeen zou het goed zijn dit gelijktijdig te bespreken. 

 Verbaast zich dat de quickscan zich richt op belemmeringen in plaats van kansen.  

Dhr. Honkoop (VVD): 
 Is blij dat faillissementen afnemen, terwijl toeristische overnachtingen, werkgelegenheid en 

vestigingen toenemen. Ziet het college mogelijkheden hier meer op in te spelen? 
 Stelt dat ondernemers in de eerste plaats werk creëren en steunt een overheid die luistert, meedenkt 

over kansen waar nodig en verder niet in de weg staat. 

 Is benieuwd hoe het college gesprekken voert met detailhandel en horeca over nieuwe trends. Hoe 
oordeelt de sector over de initiatieven van de gemeente, zoals de inspiratiesessies? 

 Is blij dat bijzondere openstellingen en evenementen bijdragen aan de stevige stijging van 
overnachtingen. 
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 Concludeert dat bij winkelcentrum Paddepoel de ondernemers nu aan zet zijn. Het college faciliteert.  

 Ziet een stevige inzet op het start-upklimaat en roept op meer aandacht te hebben voor het scale-
upklimaat. 

 Vindt dat het mbo aandacht verdient als banenmotor, maar mist het niet zo als de PvdA in de 
begroting. 

 Steunt de ambitie om samenwerkingen tussen overheid, kennisinstellingen en bedrijven te 
intensiveren. 

 Vraagt of in tegenstelling tot de heren Brandenbarg en Bekkerman de meeste wetenschappers wel 
openstaan voor de nagestreefde samenwerking met het bedrijfsleven. 

Mw. Riemersma (Stadspartij): 
 Betreurt dat slechts 10% van het bijstandsbestand uit moet stromen naar regulier werk en staat achter 

het stimuleren van vrijwilligerswerk en het experimenteren met behoud van uitkering. 

 Stelt dat Noorderlink zorgt voor een gesloten interne arbeidsmarkt van kennisinstellingen en 
overheid, waardoor kansen op werk voor mensen daarbuiten verkleinen. Wil het college dat 
aanpakken? 

 Wijst erop dat de OESO 10% banenverlies verwacht door robotisering en hoort nog weinig over 
jobcarving. Het banentekort wordt niet meer opgevangen door de economische groei. 

 Ziet mensen thuiszitten door stress en burn-out en mensen zonder werk. Herverdeling van arbeid kan 
beide groepen helpen. Het is goed mensen zelf mogelijkheden te laten zoeken. Een basisinkomen 
helpt daarbij. Dit was het populairste onderwerp van de G1000 in 2015 en onderwerp van een 
landelijk burgerinitiatief. 

 Leest dat de universiteit een opleiding in China start om vermindering van het aantal studenten op te 
vangen. Hield het college al rekening met deze prognose? 

 Vindt de binnenstad aan de westkant leuker worden op de Primark na. De oostkant biedt een treurig 
beeld. Vooral ouderen missen de V&D. Winkels zouden hierop in moeten spelen. 

 Kan zich voorstellen dat mensen inkopen gaan doen in Haren of Assen, zeker wanneer bussen uit de 
binnenstad verdwijnen. 

Mw. Chakor (GroenLinks): 
 Vindt meedoen belangrijk voor kansen, zelfvertrouwen en contacten. Nog belangrijker is het om 

groepen in een zwakke positie te ondersteunen. 

 Is blij met regionale aandacht voor vijftigplussers. Wat gaat er concreet gebeuren? 

 Verzoekt het college meer aandacht te vragen voor het aannemen van werknemers met een andere 
culturele achtergrond, die nu moeilijker aan het werk en stages komen. 

 Looft Kansen in kaart, waarbij bijstandsgerechtigden een gezicht krijgen met hun krachten en 
uitdagingen en verbindingen met WIJ-teams en andere organisaties wanneer nodig. 

 Ziet dat het activeren van Stadjers met taalachterstanden stimuleert met het oefenen van de 
Nederlandse taal. 

 Beaamt dat mensen geen ruimte hebben na te denken over werk en activiteiten als ze hard bezig zijn 
te overleven. Preventie is belangrijk. 

 Is benieuwd of naast corporaties ook andere partijen zoals energieleveranciers een signalerende 
functie krijgen in de keten voor schuldenproblematiek. 

 Ziet uit naar de resultaten van het experiment in de Participatiewet en is benieuwd wat wel en niet 
werkt. 

Mw. Folkerts (GroenLinks): 
 Is blij dat de economie aantrekt en dat Topshelf ingericht wordt in het oude V&D-pand. 

 Concludeert dat het goed gaat in de topsectoren en vindt met de PvdA de nadruk veel liggen op 
kennisintensieve instellingen. 

 Benadrukt het belang van groene werkgelegenheid. Duurzaamheid en energietransitie zijn big 
business. 

 Sluit aan bij wat het CDA gaat zeggen over toegankelijkheid. 

 Is benieuwd hoe de communicatie is geweest over het onverwachts grote aantal buitenlandse 
studenten dit collegejaar. 
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Mw. Van Smeden (Student en Stad): 
 Mist het creëren van meer mogelijkheden tot scholing naast een P-baan en het vergroten van 

mankracht om met problematiek om te gaan, wat wel aanbevelingen waren van het 
participatiesymposium. 

 Is blij met het grote budget voor schuldhulpverlening. Een groot deel van de bijzondere bijstand gaat 
op aan beschermingsbewind. Het moet aantrekkelijker worden te kiezen voor de goedkopere GKB. 
Is dit een actiepunt? Het verkorten van de aanvraagperiode bewindvoering is essentieel. 

 Wil voorkomen dat het welkomstklimaat niet op orde is, zoals dit jaar met de vele internationale 
studenten. 

 Wil blijvend inzetten op het vasthouden en binden van afgestudeerden. De samenwerking met 
kennisinstellingen en bedrijven blijkt vruchtbaar met veel innovatieve initiatieven. 

Mw. Kuik (CDA): 
 Kan niet nagaan in hoeverre uitstroombeleid werkt, wellicht was het aantal bijstandsgerechtigden 

zonder beleid nog groter. 

 Vindt dat het doel alle aanvragen binnen acht weken te behandelen echt gehaald moet worden. 

 Benadrukt het belang de regels duidelijk te maken om onbedoelde fraude te bestrijden. 

 Oppert extra te investeren in de GKB om wachtlijsten weg te werken en te voorkomen dat mensen 
een toevlucht zoeken bij dure commerciële schuldhulpverlening of dat schuldenproblematiek 
vergroot.  

 Blijft het lastig vinden invloed te meten van beleid om meer werkgelegenheid te creëren. 

 Vraagt zich af of het stimuleren van naamsbekendheid van City of Talent wel een kerntaak is. 

 Vindt het goed start-ups te helpen, maar vraagt meer inzet voor bestaand MKB. Misschien leeft daar 
ook behoefte aan adviesgesprekken. 

 Komt met andere partijen met een initiatiefvoorstel over de toegankelijke stad, waaronder de markt. 
Ondernemers zijn hier enthousiast over. 

 Vindt weinig over watertoerisme en oppert om een langer verblijf van Rijncruises aantrekkelijker te 
maken. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
 Vraagt waarom de term armoedebestrijding is vervangen door armoedeverlichting. 
 Dringt net als andere fracties aan op meer indicatoren bij armoedebeleid. Werk en inkomen krijgen 

relatief weinig aandacht in de begroting. 

 Had liever voor de begroting het debat gevoerd over de Armoedemonitor en -beleid, omdat volgende 
maand de financiële kaders al vaststaan.  

 Oppert een tussenstap in te bouwen voor armoedebeleid. Wanneer indicatoren nu niet in de 
begroting staan, dan komen ze ook niet terug in de jaarrekening. 

 Is benieuwd of inmiddels meer bekend is over BUIG. 75% van het risico is afgedekt. Gaat het ten 
koste van het programma als het toch 100% wordt of is het college bereid dan het 
weerstandsvermogen aan te spreken? 

 Is benieuwd of de nieuwe wet over beschut werken betekent dat meer inzet nodig is. 

 Is tevreden met de extra ambtelijke capaciteit om knelpunten in schuldhulpverlening op te lossen.  

Dhr. Vermuë (100% Groningen): 
 Sluit aan bij D66 wat betreft statushouders, vrijwilligers, het uitvoeringsplan en de beoogde 

resultaten; bij ChristenUnie wat betreft BUIG; bij VVD wat betreft scale-ups; en bij SP wat betreft 
indicatoren. 

 Complimenteert het college met de groeiende economie en werkgelegenheid en het maximaal kijken 
naar kansen en mogelijkheden. 

 Hoopt dat de aantrekkingskracht van Groningen verder groeit met profilering in binnen- en 
buitenland. 

 Constateert dat veel studenten gedwongen vertrekken omdat ze geen baan kunnen vinden. 

 Roept op niet alleen vier kennisintensieve bedrijven aan te trekken, maar aan de onderkant van de 
arbeidsmarkt ook vier grote werkgevers binnen te halen. Zo vertrekt het postsorteercentrum naar 
Assen. 

 Noemt de stabilisering van schuldenproblematiek op een hoog niveau zorgelijk. 
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 Hoort van instellingen als Humanitas positieve geluiden over de WIJ-teams wat betreft aantal 
hulpvragen. 

Mw. Van Geffen (Partij voor de Dieren): 
 Vindt experimenten binnen de Participatiewet goed. 

 Pleit voor het actiever informeren van statushouders en vluchtelingen zonder status over wat zij wel 
en niet kunnen doen om deel te nemen aan de samenleving. Hoe ziet het college dit? 

 Is benieuwd aan welk type interventies het college denkt om het aantal bijstandsgerechtigden en het 
tekort te verlagen. 

 Is blij met het stimuleren van duurzaam ondernemen en met de eerste veganistische supermarkt. 
Duurzame kleding kan beter, hopelijk kleedt het college zich duurzaam om een voorbeeld te geven. 

 Wijst erop dat het winkellandschap groener kan. Een verticale tuin op de markt zou een goed idee 
zijn. 

 Ziet niks in investeringen in Airport Eelde of handelsrelaties met landen als China, die mensen- en 
dierenrechten schenden. 

 
Schorsing 18.05-18.17 uur 
 

Wethouder Van der Schaaf: 
 Erkent het belang van het thema vijftigplussers op de arbeidsmarkt. De extra rijksmiddelen zijn voor 

het UWV, waarmee de gemeente nauw samenwerkt in regionaal verband, ook met Friesland en 
Zuid-Drenthe. 

 Presenteert de komende jaren concrete voorstellen en noemt als voorbeeld vouchers en een event in 
de Euroborg met ambassadeur John de Wolf. Voor de zomer van 2017 moet dit tot resultaten gaan 
leiden. 

 Ziet mogelijkheden om met de 2 ton extra en ESF-subsidies de aanpak Jeugdwerkloosheid voort te 
zetten. Begin 2017 volgt een nieuwe evaluatie. 

 Kondigde aan in januari 2017 het nieuwe arbeidsmarktbeleid te evalueren voor bespreking in het 
voorjaar. 

 Denkt dat verdubbeling van SROI-plaatsingen haalbaar is in de aantrekkende economie. De 
samenwerking met andere gemeenten en het bedrijfsleven is enorm verbeterd. Het 
topsportzorgcentrum draagt flink bij. 

 Legt uit dat de aantallen afspraakbanen cumulatief zijn en na drie jaar optellen tot een nettogroei van 
75. Dit is gebaseerd op landelijke afspraken en lijkt zeker haalbaar. Nieuwe regelgeving en 
instrumenten dragen bij. Loonwaarde wordt dan pas bepaald als iemand een afspraakbaan heeft.  

 Sloot als voorzitter van de arbeidsmarktregio het convenant Route arbeid af, ook met VNO-NCW, 
om met name VSO-leerlingen naar werk te leiden. 

 Geeft aan dat afspraakbanen een succesvol voorbeeld zijn dat jobcarving werkt. 

 Is positief over Noorderlink, dat doorstroming binnen de relatief ijle noordelijke arbeidsmarkt juist 
bevordert. Het zorgt er niet voor dat er minder banen vrijkomen, want doorstroming laat een 
vacature open en is pas aan de orde als iemand vertrekt of er een nieuwe baan ontstaat.  

 Erkent het probleem dat het moeilijker is aan de slag te komen met een andere achtergrond en werkt 
een bijeenkomst met jongeren, ambtenaren en onderwijsinstellingen verder uit, ook met werkgevers. 

Wethouder Van Keulen: 
 Neemt het mbo vanzelfsprekend mee in beleid, bijvoorbeeld middels het convenant Ondernemend 

Groningen. Er is veel samenwerking tussen mbo en bedrijfsleven, zoals de winkel van het Alfa-
college en Automotive & Logistiek van Noorderpoort. Volgend jaar krijgt het meer aandacht in de 
begroting. 

 Zoekt met bedrijvenverenigingen nieuwe manieren om ondernemerschap te stimuleren, zoals de 
Retail Academy. 

 Ziet samenwerking tussen retail en horeca als een van de belangrijkste thema's voor de binnenstad en 
zoekt naar een Gronings experiment met blurring dat past binnen de regelgeving. 

 Erkent de perceptie van duur parkeren en de invloed op het waarderingscijfer, maar nuanceert dat 
betaald parkeren niet de grootste factor is om de binnenstad al dan niet te bezoeken. Het punt 
verdient wel aandacht. 
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 Verkocht op Westpoort 6 ha aan TenneT en voert meerdere gesprekken over concrete initiatieven. 

 Beaamt dat de economie grotendeels afhangt van externe factoren, maar wil inspelen op kansen. 
 Verwacht het masterplan Sontplein in januari in de raad te kunnen behandelen. 

 Wacht op bespreking van de achterbannen van bedrijvenverenigingen over de toekomstvisie 
Hoendiep en verwacht het uiterlijk begin 2017. 

 Denkt dat het goed gaat met de binnenstad en de ontwikkeling van detailhandel. Retail en leisure 
bieden juist voor de onderkant van de arbeidsmarkt stevige banengroei. 

 Is niet alleen met start-ups bezig, maar zeker ook met bestaand MKB met goede dienstverlening en 
accountmanagement. 

 Wijst de Stadspartij erop dat de westkant van de binnenstad er met het Forum een stevige 
publiekstrekker bij krijgt en dat het diverse winkelbestand Groningen aantrekkelijk maakt voor 
bezoekers. 

 Raadt de Stadspartij aan een winkel voor senioren te beginnen als ze daar een gat in de markt 
signaleren. 

 Ziet het als uitdaging mensen om te scholen voor moderne fabrieken en wil die naar Groningen 
halen. 

 Was positief verrast door het grote aantal internationale studenten. Uiteindelijk vond iedereen een 
kamer. De markt speelt in op internationalisering, bijvoorbeeld via het prachtige Student Hotel. 

 Verwijst naar het binnenkort te bespreken Founded in Groningen wat betreft scale-ups. 

 Wil afgestudeerden behouden door studenten al tijdens hun studie kennis te laten maken met het 
bedrijfsleven, bijvoorbeeld via kortlopende adviestrajecten van studenten bij bedrijven via Student 
Academy en via excursies naar bedrijven van studentenverenigingen. 

 Heeft de indruk dat de raad enthousiast is over Akkoord van Groningen, waar City of Talent onder 
valt. 

 Verwijst naar de vandaag gepresenteerde conceptwatervisie wat betreft waterrecreatie. 

 Lijkt het goed de raad uit te nodigen voor twee sessies van Next City specifiek gericht op economie.  

Wethouder Gijsbertsen: 
 Kijkt naar maatregelen om de structurele basis van het BUIG-tekort te verlagen. De jaarlijkse 

uitkomst blijft deels een verrassing. De grootste uitdaging is de omvang van het bestand, in- en 
uitstroom lopen aardig. 

 Doet al veel om mensen uit een uitkering te houden en te krijgen, zoals scholing en Kansen in kaart. 

 Probeert al jaren informatievoorziening over regels te verduidelijken en ziet resultaat. 

 Bericht de raad over extra mogelijkheden zodat discussie plaats kan vinden. 

 Verduidelijkt dat de BUIG-brief een technisch overzicht geeft voor het aanvragen van aanvullende 
middelen en nog niet het plan is hoe het college verder wil met BUIG. 

 Licht toe dat statushouders voor een extra opgave zorgen. Zonder statushouders zou de trend dalend 
zijn. 

 Meldt dat het genoemde tekort van 6,6 miljoen euro in 2017 de meest actuele inschatting is. 

 Informeert de raad zo snel mogelijk (waarschijnlijk december) over hoe het college van plan is in 
2017 de middelen van het Participatiebudget uit te geven. 

 Legt uit dat het Participatiebudget netto met 2 ton groeit, inclusief het opnemen van Kansen in kaart. 

 Zet alles op alles om zoveel mogelijk te voorzien in de scholingsvraag met het toenemende budget. 
Er is al een actie opgezet om onderbesteding te beperken. 

 Beaamt dat het moet blijven lukken om coachingsgesprekken van Kansen in kaart een vervolg te 
geven. De tussenevaluatie is vandaag gereed. 

 Zal kijken waarom Groningen met re-integratievoorzieningen lager scoort dan gemiddeld. Het kan 
eraan liggen wat wel en niet wordt meegeteld. 

 Verwacht dit jaar uit te komen op 27 nieuwe plekken voor beschut werken. Er is actie op gezet om 
de natuurlijke behoefte beter in kaart te krijgen met UWV en professioneel onderwijs. 

 Gaat in een brief van vandaag ook in op de nieuwe wetgeving rond beschut werken. Het beleid sluit 
aan op de vraag van het kabinet. Het college pleit voor zoveel mogelijk verbindingen tussen 
regelingen. 

 Koos voor de term armoedeverlichting om niet te grote verwachtingen te wekken met die alinea's. 
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Armoedebestrijding gebeurt integraal middels werk, onderwijs, zorg, welzijn en re-integratie. 
 Stelt voor tot en met 2018 met de genoemde indicatoren te rapporten in de begroting en specifieker 

in onderliggende nota's, waaronder uitsplitsing van regelingen van Armoedebeleid. 

 Spreekt graag buiten de vergadering om mee over praktische oplossingen voor volgend jaar om 
tijdig informatie over Armoedebeleid te verstrekken. 

 Zette extra personeel in voor schuldhulpverlening om de service op niveau te houden en met een 
goede voorziening andere partijen weg te concurreren. 

 Heeft afspraken over betalingsachterstanden met corporaties, Essent en het waterbedrijf en wil bij 
het verscherpen van de afspraken met corporaties verbreding naar andere partijen best betrekken. 

 Stuurde een actieplan over statushouders toe, dat niet is geagendeerd. Het college beschouwt dat als 
uitvoeringsplan. Op een bijeenkomst met alle partijen is de rolverdeling verduidelijkt. 

 Zegt toe voor de commissie van januari de stand van zaken rond statushouders aan te leveren. 

 Legt uit dat het COA verantwoordelijk is voor mensen zonder status, ook om hen te informeren over 
mogelijkheden tot activiteiten. 

 Zegt toe waar D66 om vraagt wat betreft de collectieve ziektekostenverzekering. 

 Probeert werk en inkomen gelijktijdig te bespreken, maar doet dat niet bij mensen waar dit 
contraproductief werkt vanwege andere problematiek. 

 Antwoordt dat de Tweede Kamer discussieert over het basisinkomen en volgt het debat over 
experimenteerruimte met belangstelling zodat de kaders helder zijn. Nadere informatie volgt. 

 Verwacht 91% van de aanvragen binnen de termijn af te kunnen handelen, dat is meer dan de 89% 
uit de jaarrekening. Los van het laat aanleveren van gegevens speelt het wijkgericht werken ook een 
rol. 

 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 19.00 uur. 


